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● Vintervedligehold:  
 

Vi har igen i år haft en fastprisaftale på vintervedligehold, således vi kan styre vores udgifter.  

Fremtidens prognoser vedr vejret er ikke forudsigelig, hvorfor vi agter at fortsætte med nuværende 

model.  

 

● Vedligehold af grønne områder: 
Vi har fastholdt vor leverandør, og må sige at vi er meget tilfredse med aftalen. Vort samarbejde 

med ham er gnidningsløst, og vi føler vi får meget for pengene. 

Vi har haft lidt problemer med mosegrise i volden. Det drejer sig om toppen af volden - i stykket fra 

børnehaven og op til nr. 37. Havemanden bekæmper dem.   

 

 Legepladsen 

 

Legepladsen trænger grundet slid til en gennemgribende renovering. Vi har kontaktet leverandøren 

med henblik på at få et tilbud. 

  

● Veje: 
De iværksatte  reparationer i hele området har været en succes. Specialisterne tror, at belægningen 

kan holde mange år endnu, men der skal dog holdes et vågent øje med udviklingen. Vi har derfor i 

år kontaktet vejfirmaet for iværksættelse af nogle små reparationer. 

 

 Vi har kontakt med kommunen vedr. ud/indkørslerne til Lupinmarken. De har lovet, at komme med 

et udspil, så vi fremover undgår de store huller ude i siderne ved Agerlandsvej. Dette er ikke sket 

endnu, hvorfor jeg vil rette henvendelse igen.  Har ikke hørt fra dem, men vil rykke igen!! 

 

 Nye tiltag: 

 

Vi kører videre med deponering og bortskaffelse af juletræer mellem jul og nytår.  

 

Hvis beboere observere mangler eller andet bestyrelsen skal kloge i, så skriv venligst til os på 

hjemmesiden. 

 

 

Godkendt af generalforsamlingen 30. april 2019 

 

 


